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Svar på interpellation (Nr 2010:21) från Jan Valeskog (S) om 
majoritetens brutna löften om Vanadisbadet på Norrmalm 
 
Jan Valeskog (S) har ställt följande frågor till mig angående majoritetens ”brutna löften” om 

Vanadisbadet: 

 

 Varför händer inget? 

 Varför får stora byggnader på en sådan central plats i Stockholm stå och förfalla? 

 Vad är borgarrådens löften om ett renoverat bad med tillhörande idrottshall värda? 

 Hur skall badet konkret finansieras? 

 

Vanadisbadet har länge varit ett centralt och viktigt bad i Stockholm och min fasta 

övertygelse är att det kommer fylla samma roll framtiden. Majoritetens ambition är att skapa 

ett levande och utvecklat bad mitt i staden med goda bad- och träningsmöjligheter. Då frågan 

hänger ihop med exploateringen av Nora stationsområdet så undersöker idrottsförvaltningen 

just nu möjligheterna till ett provisoriskt bad till dess att det nya badet kan stå färdigt. I 

samband med detta tittar man även på huruvida detta provisoriska bad skulle kunna 

finansieras tillsammans med hotellentreprenören på plats. 

  

Vad beträffar interpellantens fråga om varför stora byggnader får stå och förfalla så är det ej 

själva byggnaden som sådan som ”förfaller”. I denna byggnad finns idag ett lågprishotell som 

hyresgästen utvecklar inom de ekonomiska ramar som är företagsekonomiskt rimliga under 

det hyrestid han har kvar. 

  

I budget för 2010 står det uttryckligen att nya Vanadisbdet ska byggas för att tillgodose 

behovet av rekreation och spontanidrott med anledning av exploateringen av Norra 

stationsområdet. I samband med detta slås även fast att finansieringen ska ske genom 

exploateringsintäkter från Norra stationsområdet.  
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